
Zápis z celookresního shromáždění ČLK Svitavy ze dne 4.5.2016 v Divadle Tyjátr ve 
Svitavách 
 
Přítomní : dle presenční listiny přítomno 33 lékařů z celkového počtu 409 registrovaných 
členů OS ČLK Svitavy 
  
Program:  
MUDr. Pavel Kolečkář přivítal přítomné lékaře a zahájil jednání celookresního shromáždění 
Celookresní shromáždění lékařů schválilo navržený program jednání. 
Celookresní shromáždění vzalo na vědomí následující výroční zprávy: 
-zprávu o činnosti představenstva OS ČLK Svitavy, kterou přednesl jeho předseda MUDr. 
Pavel Kolečkář 
-zprávu revizní komise a čestné rady OS ČLK Svitavy, kterou přednesl MUDr. Vítězslav 
Podivínský 
-zprávu o hospodaření a návrh rozpočtu, které přednesla p. Alena Ertlová 
- zprávu o stránkách ČLK přednesl  MUDr.Jaroslav Haman 
       
        Výše uvedené zprávy budou zveřejněny na stránkách OS ČLK Svitavy     
                http://www.clksvitavy.cz/  
 
Volba člena revizní komise –představenstvo navrhlo – MUDr. Františka Martinů  , zvolen 
jednomyslně 
 
Přes adekvátní přípravu včetně doprovodného programu určeného pro mladé lékaře 
zejména se žádný lékař pod 30let nedostavil. 
OS ČLK proběhlo dle přiložené prezentace. 
Závěry Okresního shromáždění ČLK ze dne 4.5.2016: jak vyplynulo z diskuze a po schválení 
našim představenstvem. 
OS ČLK Svitavy konstatuje, že: 
1)Náplň činnosti ČLK je plněna správně a zcela adekvátně, jen co se týče revizní komise se 
předseda MUDr.Podivínský vyjádřil a omluvil z osobních důvodů , že má určité rezervy  
s termíny a proto z těchto důvodů byl dovolen do Revizní komise další lékař, aby postupně 
došlo k jeho zaškolení v tomto směru s možností práce v Revizní komisi. 
2)Provedené akce ČLK Svitavy byly hodnoceny pozitivně s přínosem a je doporučeno  
v těchto aktivitách pokračovat i nadále. 
3)Přes opakované pozvání mladých lékařů k diskuzi a jednání mladí lékaři nejeví vůbec 
žádnou aktivitu a konstatujeme tedy, že jsou pravděpodobně s daným stavem věcí buď 
spokojeni nebo rezignovali zcela. 
4) Je zapotřebí změnit postgraduální vzdělávání do původní podoby 1 a 2 stupň. atestací, 
neboť tento systém se dlouho dobře osvědčoval a nynější selhal.Za další zredukovat počet 
oborů. 
4)Informace v časopise Tempus Medicorum jsou často zaměřeny dosti politicky a bylo by 
dobré v této věci něco rozumného změnit. 
5)Podporujeme snahy v kampani " zdravotnictví volá o pomoc "a prosazování závěrů 
snesení XXIX sjezdu. 
6)Nadále trvá dosti zoufalý stav co se týče personálního vybavení nejen nemocnic v regionu, 
ale i některých odborných amb. a praktických lékařů 
 
P.S.:jinak v regionu nevíme o nikom,kdo by se vrátil ze zahraničí po delší několikaleté prac. 
činnosti ve zdravotnictví  


